

Rolex Daytona - 6264 "PAUL NEWMAN"

Rolex Daytona - 6264 "PAUL NEWMAN"

6264 "PAUL NEWMAN"

Monte Carlo, 19 July

Lot sold	USD 158 207 - 216 802 EUR 135 000 - 185 000 (listed)	Location	
Movement	Automatic	Case material	Steel
Year of manufacture	1970		

Description

Brand Rolex

Model Daytona Paul Newman

Reference N. 6264

Year 1970

Case number N.2372838

Caliber 727

Bracelet Rolex steel bracelet

Dimensions 37 mm

Very fine and rare Rolex Daytona Paul Newman, steel manual winding chronograph. Signed: Dial, case and movement. This authentic Paul Newman SWISS T SWISS (Sing a song) is usually found on references 6239 and 6241.

*The reference 6264 in steel was produced for approximately 2 years in about 2000 pieces. The reference 6264 is the last pump buttons chronograph produced and the first with 727 caliber. As it is often the case, the caseback is punched with reference 6241. Still showing a strong case, all lume plots present and a dial in excellent condition, a rare and attractive version of the Paul Newman

Très belle et rare montre bracelet en acier, mouvement. Mécanique, chronographe avec poussoirs ronds. Le magnifique cadran Paul Newman SWISS T SWISS (Sing a Song) est monté souvent sous les

référence 6239 et 6241.

*La référence 6264 en acier fut produite pendant 2 ans seulement à environ 2000 exemplaires. La 6264 est le dernier chronographe produit avec les poussoirs à pompes et le premier équipé du calibre 727. Comme souvent, le fond est poinçonné avec la référence 6241. Cet exemplaire présente un boîtier en très bon état, exhibant peu de polissage, un cadran en excellent état avec ces index lumineux entiers, une très belle version Paul Newman.

Monaco Legend Group - Auction House

Title Mr

First name Franco

Last name Lembo

13 Bd Princesse Charlotte

98000 Monaco-Ville

Monaco

Phone +33-611980980

<http://www.monacolegendauctions.com>

<https://www.classicdriver.com/en/watch/rolex/daytona/1970/541637>

© Classic Driver. All rights reserved.